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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/23 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  04. 06. 2021. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 24. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
24. sjednica VMO Grbci održana je 31.05.2021. godine (ponedjeljak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 23. sjednice VMO Grbci održane 26.04.2021. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Tekuća komunalna i prometna problematika 
2. Planirane programske aktivnosti za 2021. godinu 
3. Razno 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
 
1.1. Gđa. Radoš upoznala je vijećnike s učestalim problemom nepropisno parkiranih vozila na 
samom spoju Dražičke i Dalmatinske ulice. Zbog nepropisnog parkiranja smanjuje se prometna 
preglednost i općenito sigurnost u prometu. Gđa. Radoš predložila je da od nadležnih zatraži 
postava nekoliko stupića na problematičnoj lokaciji ili na drugi odgovarajući način pokuša riješiti ovaj 
učestali prometni problem. 
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Zaključak: Vijećnici su suglasni da se na terenski izvid pozove djelatnik TD Rijeka promet radi 
sagledavanja stanja na terenu i davanja prijedloga te rješavanja opisane problematične 
prometne situacije. 
 
1.2. Gđa. Radoš informirala je vijećnike o nedostajućem, nedavno saniranom znaku STOP na izlazu 
iz Dalmatinske ulice na Dražičku ulicu. 
 
Zaključak: TD Rijeka promet uputit će se zahtjev za hitnom sanacijom nedostatka i postavom 
novog vertikalnog prometnog znaka. 
 
1.3. G. Đurković upoznao je vijećnike s problemom poklopca šahte VIK-a u Dalmatinskoj ulici u 
blizini k.br. 6 i 7. Kako poklopac ima 4 otvora te nije hermetički zatvoren povremeno se iz njega šire 
neugodni mirisi. G. Đurković predložio je da se ukoliko bude potrebno na teren pozove i Deratizacija 
i dezinsekcija. Na temu se nadovezao i g. Abramović te upoznao vijećnike kako je Deratizacija i 
dezinsekcija prije cca. 3-4 tjedna izvršila potrebne mjere i službeno postupanje na području MO. 
 
Zaključak: KD VIK Rijeka uputit će se zahtjev za izvidom na terenu, čišćenjem otvora te 
zamjenom poklopca na predloženi način. 
 
1.4. G. Abramović informirao je vijećnike kako su na dvije tražene (povremeno problematične-
komunalni nered) lokacije, raskrižje ulica Marije Grbac, Pazinska i Borik te raskrižje ulica Marije 
Grbac i Dražičke postavljena dva znaka zabrane odlaganja (glomaznog) otpada u neposrednoj 
blizini spremnika za komunalni otpad u suradnji s Odjelom gradske uprave za komunalni sustav te 
kako je zatražen još jedan znak za povremeno problematičnu lokaciju, u Ulici Marije Grbac u blizini 
k.br. 2 i 4 pored dva spremnika za komunalni otpad. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.5. G. Abramović informirao je vijećnike kako su uočena dva komunalna nedostatka – nedostajuće 
letvice na klupicama za odmor građana u Ulici Marije Grbac u blizini k.br. 26, kod stola za stolni tenis 
te nedostajuća sjedalica na ljuljački u dječjem parku na kraju Dražičke ulice koji su upućeni 
nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav sa zahtjevom za sanacijom. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.6. G. Abramović informirao je vijećnike o upitu građana vezanom za prometnu problematiku spoja 
ulica Marije Grbac i Pazinske te prometnu problematiku Pazinske ulicu. Upit je od strane građana 
dostavljen i Prometnom redarstvu te je zaprimljeno i očitovanje o predmetu. Na sljedećem 
terenskom sastanku s djelatnicima TD Rijeka promet obići će se problematična lokacija. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.  
 
1.7. G. Abramović informirao je vijećnike kako je MO Grbci zaprimio prijedlog građana za postavom 
usporivača prometa u Ulici Vrhovo. Upit će se proslijediti nadležnima, TD Rijeka promet radi 
službenog očitovanja po dostavljenom prijedlogu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su se kratko osvrnuli na planirane programske aktivnosti za 2021. godinu. Kako aktivnosti 
na uobičajen način uz druženje i okupljanje većeg broja osoba nije bilo moguće održavati zbog 
pandemije korona, COVID-19 virusa i svih važećih epidemioloških preporuka i uputa nadležnih 
(zadnja realizirana programska aktivnost bila je Doček Zametskih zvončara i maškara u veljači 2020. 
godine) odlučeno je da se ove godine realizira aktivnost Birajmo najljepšu okućnicu te ukoliko bude 
moguće i Sportski program. Vijećnici su suglasni da se održavanje Dana MO i Ekološke akcije 
odgodi za mjesec rujan. Gđa. Radoš istaknula je kako bi bilo dobro da se prilikom plana realizacije 
Ekološke akcije obrati pozornost, te akcija provede u rekreativnoj zoni na kraju Dražičke ulice – 
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planirane zone javnog gradskog parka te kako smatra da bi na akciju bilo dobro pozvati i 
predstavnike medija kako bi održavanje akcije bilo vidljivije široj javnosti. 
 
Zaključak: Sukladno važećim uputama i uz poštovanje svih preporuka te epidemioloških 
mjera Vijeće je odlučilo održati programsku aktivnost Birajmo najljepšu okućnicu te ukoliko 
bude moguće i Sportski program. Na sljedećoj sjednici definirat će se način provođenja 
aktivnosti i detalji realizacije programa. 
 
AD 3 
 
G. Abramović ukratko je s vijećnicima prokomentirao kako je na Dan državnosti, u nedjelju, 30. 
svibnja na spomeniku palim braniteljima Domovinskog rata s Grbaca položen umjetni cvjetni 
aranžman u ime MO Grbci te kako su zapaljene svijeće povodom obilježavanja državnog praznika. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Grbci  

      Tomo Abramović 

 


